
Dagsorden til bestyrelsesmøde torsdag den 13. juni 2024 kl. 17 – 19 i Bruhns 

Gård 

***************************************************************  

Afbud fra Thomas. 

1. Nyt fra aktivitetsudvalget. 

Lizette har nogle ting i ærmet, men da hun p.t. er alene, vil hun gerne 

have lidt hjælp. Ideerne er dragelavning, og et løb evt. her i børnehaven. 

Beskrivelsen af ”hvad er aktivitetsudvalget” skal sendes ud på AULA. 

Derefter kunne man evt. invitere til et møde i Skovhytten. Anette 

hjælper med at ligge invitationen på AULA og så bliver den også printet 

ud og hængt i garderoberne. 

 

 

2. Nyt fra bestyrelsen: 

• Pædagogisk tilsyn 

Kristine: det at de kommer og ser alt det negative i stedet for at se 

det der fungerer. Der var ikke meget/ingen dialog. Det at man ikke 

må snakke besparelser, det er jo en ting der fylder rigtigt meget i 

hverdagen. Man kan mærke at personalegruppen er presset, når 

man kommer i huset. Man kunne godt lave et skriv (lige som man 

lavede ved sidste pædagogiske tilsyn). Julie er tovholder på dette 

punkt. Alle medlemmer skriver lige lidt om hvad de tænker, 

derefter sætter de sammen og kontakter de andre bestyrelser. 

• Forældrebestyrelsesnetværk 

Julie har fået et link, hvor der er en fra bestyrelsen i Nordstjernen 

der vil lave et netværk. 

 

 

Bestyrelsen kommer med det forslag at det bliver lagt ud til 

forældrene, at det er dem der frivilligt skriver sig på til at fodre i 

weekenderne. Det kunne være forældrebestyrelsen der starter op 

med det. Dette tager vi op i personalegruppen. 

 

3. Skovhytten. 

Kristine har haft hende Park/vej damen ude, hun var meget positiv. Men 

venter stadig endeligt svar fra hende. Hun sagde at man ikke burde 

være derude så længe der er bjørneklo. Anette tager kontakt til 

kommunen for at gøre opmærksom på dette. Når der er lavet matrikel 

papirer, kan man komme videre. Hun synes at vi skulle have lov til at 

bruge hele området derude, men det undersøger hun om vi kan få lov til. 

 



Der har været en overnatning i shelteren ved siden af børnehaven. Der 

kommer en vandhane ude på p pladsen, hvor der kan hentes vand. 

 

 

 

4. Sommerfest den 30. august 

 

Det foregår mellem 16.30-19.30. 

 

- Lykkehjul – legetøj fra familierne – f.eks. 3 lodder 20 kr., børnene 

vælger så en gave. 

- Pandekager på bål 

- Ansigtsmaling 

- Grave efter guld 

- Dåse kast 

- Stamme med søm/hammer 

Forældrebestyrelsen står for at skaffe donationer. 

Program laves med tidspunkter på bod åbning, spisning. 

Vi skal drøfte om Bo og Betina skal komme evt. kl. 19 og synger lidt med 

børnene. 

 

 

 

5. Evaluering af: 

• Generalforsamling og forældremøde 

Det gav god mening at vi først mødes alle og derefter gik ud på 

stuerne. Godt med en lille film. Superfint det hele. 

 

6. Nyt fra Guldborgsund Kommune. 

• STUK – kort fortalt 

STUK damerne kommer og holder reflektionsmøder med hver enkelt 

stue, stuerne har lavet en lille video om noget de har fokus på, hvad 

vil man arbejde videre med. Det er med lidt blandede følelser at vi 

har det. Det er en hel dag der går med det. Først stuerne der får 

sparring, derefter er det Anette der har sparring. Der er også 

arbejdsgrupper der har møde. Ud fra dette har vi også fået praksis 

pædagog Nanna ud, hun har mange gode ideer, både til inde og 

udendørs miljøer, og andre aktiviteter. 

 

 

• Faglig fyrtårn uddannelse. 



Rikke er på uddannelsen. Gitte er på efteruddannelsen i fagligt 

fyrtårn. 

 

 

7. Nyt fra Bruhns Gård: 

• Brandsyn 

Vi har lige haft brandsyn tirsdag den 11. juni. Vi gennemgår alle 

papirerne fra sidst. Brandmanden var helt tilfreds med det, 

personalet var informeret om hvilke ting de skulle være 

opmærksomme på. Han foreslog at vi gerne måtte rulle vores 

brandslange ud til sommer. 

• Besparelser/konsekvenser 

Vi måtte desværre sige farvel til Pia, hun havde sidste dag i går 

onsdag den 12. juni. 

Vips stopper med udgangen af september. 

Vi tænker rigtigt meget over hvad vi deltager i. Skal vi holde 

forældresamtaler med alle? (vi er altid 2 personaler der deltager i 

møderne) Møder og andre ting efter arbejdstid? Møder i forhold til 

skolestart?  

• Personalesituationen 

Lukas er fortsætter frem til midt november, hvor Rikke B. kommer 

tilbage fra barsel. 

På mandag den 17. juni får vi Maj Søndergaard i 

virksomhedspraktik i 9 timer om ugen i 13 uger. Hun skal være på 

Muldvarperne. 

Edel og Lærke er vores tilkaldevikarer p.t. 

 

 

8. Økonomi: 

• Bestyrelsen 

Kassen bliver overdraget til Jannik inden næste bestyrelsesmøde. 

• Bruhns Gård 

Vi har et underskud. Vi skal til budgetopfølgningsmøde den 9. 

august. 

 

9. Evt. 

Et billede af alle medlemmer som vi kan have hængende. 

Anne-Sofie er postkasse ansvarlig. 

Der skal gøres opmærksom på at bestyrelsen har en postkasse 

hængende. Den hænger i vindfanget. 

 

Næste møde er den 26. august 2024. 


